

Til Internasjonalt utvalg
Kopi til
Fra Lise Mari Lorentzen
Dato 24.2.2016
Saksnr.

MØTEREFERAT FRA MØTE I INTERNASJONALT UTVALG IU-12-1516

Møtedat 24.2.2016

o

Møtetid Kl. 19.00

Møtested Skype

Tilstede Lise Mari Lorentzen
John Slinning Jannesson
Per Tandberg

IU-medlem
Internasjonal kontakt
IU-medlem

Frafall Vemund Jernsletten
Håkon Benjaminsen
Marie Storli
Sarah Olausen

IU-medlem
IU-medlem
IU-medlem
IU-kordinator



SAKSLISTE

- 001 Valg av ordstyrer og referent** **V**
Per Tandberg og Lise Mari Lorentzen valgt som henholdsvis ordstyrer og referent.
- 002 Godkjenning av innkalling** **V**
Innkallingen godkjennes med følgende merknader:
- Fint om sakspapirer som er vedtekts saker blir sendt ut med innkallingen
- 003 Forretningsorden (med dagsorden)** **V**
Vedtatt.
- 004 Godkjenning av referat fra siste møte** **V**
V/ Per Tandberg
Referatet er godkjent uten merknader.
- 005 Skjedd siden siste møte** **O**
Vi snakker om hva som er skjedd siden forrige møte.

John:

- John og Marie har vært i møte med noen fra en Sør-Koreansk fredsorganisasjon-
- John har vært i møte med noen fra Ukraina, de kan brukes som ressurspersoner i Ukrainaprojektet.
- Twinning cities-seminaret ble ikke noe av (søknaden ble ikke innvilget).
- Guri og Sindre var på SPM-møte i helga (stemt som delegater av oss).
- Vest-Sahara: Veldig god mediedekning. Skriftlig spørsmål til utenriksministeren.
- GU Oslo vil besøke sitt søster-lokallag i Serbia, Göteborg og Tyskland og planlegger interailing for å besøke alle.
- Vi har sendt medlemmer til GU Vest sitt årsmøte, noe som gikk veldig bra.
- Georgia-prosjektet. John har jobbet med budsjettet. Har snakket med SAIH om samarbeid om kampanje (Vest-Sahara)
- UngKurd ville ha oss med til Syria. De søker og vil reise i mars/april om søknaden innvilges.
- Dråpen i havet vil reise til Hellas for å rydde strand.

Lise



-Foredrag på regionsseminar
-Har jobbet med rapporten i etterkant av Georgia-prosjektet.

Per

-Kontakt med Sverige og Finland om felles nordisk sommerleir.
Alternativets Unge har ikke svart.
-Hatt foredrag på regionsseminar.

006 Møteplan **V**

V/ Sarah Olausen

John presenterer et forslag til møteplan, der det er lagt inn sommerleir, påtroppningshelg etc.

Vi venter med å vedta noe i denne saken til vi er flere på møtet og mer vedtaksdyktig.

Vedtak i sak utsettes til slutten av møtet.

V1: *Møteplanen godkjennes som den foreligger.*

007 Guide til internasjonalt samarbeid **V**

V/ Marie Storli

Pga Maries frafall presenterer John guiden (som er sendt ut på mail)

Debatt:

LNU bør være nevnt i "de man kan spørre om råd".

Romertallene er litt forvirrende, vi foreslår en mer ryddig nummerering

Man kan linke til Johns sikkerhetsplan i den delen det er relevant.

Kulturkrasj og kommunikasjon.

Prosjektperiode: den vanskelige perioden. Gjennomføringsfasen er der vi er dårligst. Det er viktig å veilede og følge opp deltakerne.

Linken til NUs korrupsjonsskjema fungerer ikke.

Vedtak i sak utsettes til slutten av møtet.

V1: Vi vedtar dokumentet med oppfordring om at Marie skal videreutvikle planen med de innspill vi har kommet med.

008 Sentral-Asia **O**

v/ Marie Storli

Saken utsettes til neste møte pga frafall fra saksfremlegger.

009 Georgiaprojektet (dele erfaringer) **O**

v/ John Slinning Jannesson



Lise tar ansvar for å finne ut av hva deltakerne har gjort og lage en presentasjon på det (og/eller finne kule måter å spre info om prosjektet på). Målet er å spre erfaring fra prosjektet til våre medlemmer.

010 Ansvarsfordeling **V**

v/ John Slinning Jannesson

Vi diskuterer ansvarsfordelingen vi fordelte på IU-helga. Denne ligger i drive.

Vedtak i sak utsettes til slutten av møtet.

V1: Vi vedtar arbeidsplanen som den foreligger.

011 RegSem **O**

v/ Per Tandberg og Lise Mari Lorentzen

Lise (RegSem nord), John (RegSem vest) og Per (RegSem øst). Vi holdt presentasjon på hvert vårt regsem om IU, FYEG og turer etc. Ikke så mye engasjement og spørsmål. Lise hadde Margit som var i Vest-Sahara, som snakket om reisen og situasjonen. Det ble ønsket en oversikt over sider, nettsider etc. man kan følge etc. som kan legges ut på GU intern.

012 FYEG: strategic planning meeting **O**

v/ Marie Storli

Guri og Sindre har vært på dette møtet. De har fylt ut et skjema i relasjon til møtet sammen med John. Dette ligger i drive. Skjemaet kunne ha vært bedre utfyllt. Det ble litt negativt, men det er jo konstruktiv kritikk som fremmer forbedringer av FYEGs prosesser.

013 Stillingsbeskrivelser **O**

v/ John Slinning Jannesson

Alle er ansvarlig for å lage sin stillingsbeskrivelse til neste møte. Bruk stillingsbeskrivelsene til oss andre som mal om det trengs.

014 Nettside **O**

v/ Lise Mari Lorentzen

Lise oppdaterer nettsida med nye medlemmer og nye bilder. Lise er ansvarlig for å ordne IU-sida som vi ønsker den skal være og spør Lage/Teodor hvordan det gjøres.



alle er ansvarlig til å lage en nettside-stillingsbeskrivelse i stil med presentasjonene som de er nå.

015 Oppfølging: oppgaveliste IU

V

John og Sarah får i ansvar å lage en ansvarsfordeling for de oppgavene som ikke er gjort i arbeidsplanen.

016 Eventuelt

Vi vedtar ikke sakene som ble utsatt tidligere i møtet, men flytter de til epost-votering på grunn av for få deltakende på møtet med resultat at

V1: Vedtakssakene blir sendt ut på epost for en epost-votering.
Vedtatt.

Neste møte

Neste møte er onsdag 9.3.16 klokken 19 på kontoret.

Møtet heves kl 21.07

Deretter møtekritikk

O er orienteringssaker

D er debattsaker

V er vedtakssaker

Tromsø, 24. Februar

Lise Mari Lorentzen
IU-medlem

